

APPLICATION IFA WORLD TOUR TOURNAMENT

(TO BE HANDED IN AT TOURNAMENT MANAGEMENT/IFA -DELEGATE BEFORE TOURNAMENT START)

NAME OF TOURNAMENT:		
NAME OF CLUB TEAM:		
CONTACT PERSON CLUB TEAM	NAME:	
	EMAIL:	
	TEL:	
TEAM CAPTAIN	NAME:	
	EMAIL:	

LIST OF PLAYERS	FIRST NAME	SURNAME	ACTIVE
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			

Please fill in the entire team. The respective players can be marked for each tournament (column 'active'). Supplements are possible at any time.

With my signature I confirm that the above mentioned players are eligible for my club team at the moment and that I will not use players others than those mentioned above throughout the tournament.

In case of uncertainties concerning the eligibility of one or more of my players I agree to transfer evidence for the eligibility within 7 days to office@ifa-fistball.com.

The responsible IFA delegate is the only contact person for the implementation of the IFA criteria for the tournament by host and/or participating club teams.

In case of a (legal) dispute (eg eligibility of a player) the IFA delegate collects the relevant material.

This material is immediately transferred to the IFA-Executive Board (office@ifa-fistball.com) for a final decision.

Objections against the eligibility of players of other club teams must be reported to the IFA delegate before the tournament's end. They will be processed according to the rules of IFA's legal order.

Objections against the eligibility of players or against the ranking of a team after the end of the flower ceremony are not possible.

Date:

Signature:

ANMELDEBOGEN IFA WORLD TOUR TOURNAMENT

(VOR DEM ERSTEN SPIEL BEI TURNIERLEITUNG/IFA-DELGIERTEM ABZUGEBEN)

NAME DES TURNIERS:		
NAME DES VEREINS:		
VERANTWORTLICHER DES VEREINS:	NAME:	
	EMAIL:	
	TEL:	
MANNSCHAFTSKAPITÄN	NAME:	
	EMAIL:	

SPIELERLISTE	VORNAME	FAMILIENNAME	AKTIV
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			

Bitte den gesamten Spielerkader angeben. Für jedes Turnier kann der jeweilige Spielerkader markiert werden (Spalte ‚Aktiv‘). Ergänzungen sind jederzeit möglich.

Mit meiner Unterschrift bestätige ich, dass ich dieses Turnier ausschließlich mit SpielerInnen bestreite, die im Augenblick eine Spielberechtigung für meinen Verein besitzen.

Im Falle von Unklarheiten bezüglich der Spielberechtigung eines meiner Spieler/einer meiner Spielerinnen erkläre ich mich bereit, innerhalb von 7 Tagen den Beweis für diese Spielberechtigung an office@ifa-fistball.com zu übermitteln.

Einsprüche gegen die Spielberechtigung von SpielerInnen anderer Vereine sind vor Ende des Turniers bei dem jeweiligen IFA-Delegierten kundzutun.

Er/Sie ist der alleinig zuständige Ansprechpartner für die Einhaltung der IFA-Kriterien des jeweiligen Turniers.

Einsprüche gegen den Einsatz bestimmter SpielerInnen müssen dem IFA-Delegierten vor dem Turnierende mitgeteilt werden. Die Einsprüche werden nach den Regeln der IFA Rechtsordnung behandelt.

Einsprüche gegen Wertung einer Mannschaft oder den Einsatz bestimmter SpielerInnen nach Ende der Siegerehrung können nicht eingebracht werden.

Datum:

Unterschrift: